
  

 

 

Interpellation 

 

Kommunfullmäktige 30 mars 2017 
 

Interpellation om matavfallsinsamling till Fredrik Saweståhl (M), kommunstyrelsens 
ordförande.  
 
Att ta vara på matavfallet är en viktig åtgärd för att ställa om till ett mer kretsloppsanpassat 
samhälle. Avfallet kan både bli till biogas och biogödsel. 

I Mitt i Tyresö 21 februari i år, kunde vi läsa att Tyresö hör till de sämsta kommunerna i länet 
när det gäller att sortera ut matavfall. I snitt under 2016 så samlade vi in 15,9 kg per invånare, 
till skillnad mot t.ex. Södertälje/Nykvarn som samlade in 50,9 kg per invånare. Troligtvis gick 
det mesta av det resterande matavfallet i soppåsen, där det både blir onödig vikt i sopbilen 
och försämrar avfallsförbränningen. Bara tre kommuner hade en sämre grad av insamling per 
capita än Tyresö i Stockholms län. 

I 2015 års årsredovisning, sidan 15 står;  

”Framtiden – nya mål och prioriteringar 

Renhållningen gjorde en plockanalys av hushållsavfall och matavfall för att undersöka 
effekterna av de förändrade avfallstjänsterna och hur dessa tagits emot av medborgarna. 
Resultaten visar att hushållsavfallet i snitt innehöll 38 procent förpackningar och tidningar, och 
32 procent matavfall. Därför ska renhållningen göra informationsinsatser och aktiviteter under 
2016 för att minska mängden förpackningar och tidningar i hushållsavfallet, och öka 
utsorteringen av matavfall.” 

 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag därför fråga dig: 

Vilket arbete görs för att Tyresö ska få en betydligt högre grad av matavfallsinsamling? 

Vad gjordes under 2016 för att öka utsorteringen av matavfall?  

Finns det några måltal för matavfallsinsamlingen?  

 

 

 

Marie Åkesdotter 

Miljöpartiet Tyresö 


